



INDKALDELSE TIL BESTYRELSESMØDE

mandag d. 20. januar kl. 16.00

Fremmødte bestyrelsesmedlemmer:

Nikolaj, Anders, Rikke, Gitte, Jakob

Afbud fra bestyrelsesmedlemmer:

Christine

Øvrige fremmødte:

Mette

1. FORMALIA

Ordstyrer: Gitte

Referent: Rikke

2. OPGAVELISTE

Fast punkt. Ansvarlig: Ordstyrer

Opgave	Status	Ansvarlig	Deadline	Fra
Medlemsbetalingsystem + betaling	Igang	Anders		08-23
Online medlemskort	Igang	Anders		09-23
SMS ordning undersøges	Igang	Anders		12-24
Fondssøgning til port	Ikke længere relevant da denne laves → lavet til projekt	Rikke		06-24
Kontakt til skyggedalen og sige ja tak til alt - sælger pind	Lavet til projekt punkt	Rikke		12-24
Rikke lave udkast til ansvarsfordeling	Ikke gjort	Rikke		08-24
Hjemmeside tekst og ui/ux	Ikke gjort	Rikke		08-24
Stifinderne inviteres til en snak på kommende bestyrelsesmøde om situationen	Gjort - afventer deres tilbagemelding	Rikke		12-24
Lave port til lager	dublet	Jakob	Januar	12-24
Fastsættelse af Koordinationsmøder online	skrevet til alle	Nicolaj		06-24



Opgave	Status	Ansvarlig	Deadline	Fra
Samtale med medlem om gæld	Gjort	Nicolaj		12-24
Procedure for manglende medlemsbetaling	Gjort - godkendt af alle	Gitte		12-24
Plan for junior aktivitet	Lavet til projekt punkt	Gitte		12-24
Opdatere tryghedspolitik ud fra GF rettelser		Gitte		

HVILENDE OPGAVER

Hvilende opgaver er opgaver, der ikke pt. har nogen ansvarlig og dermed ikke forventes løst i nogen nær fremtid. Alle bestyrelsesmedlemmer er meget velkomne til at påtage sig de hvilende opgaver.

Opgave

3. INDKOMMEN POST

Fast punkt. Ansvarlig: Kommunikationsansvarlig

HENVENDELSE FRA JYLLANDS JUNIOR SAMARBEJDS SCENARIO

BESKRIVELSE

Der er et stykke arbejde undervejs med at lave et foreningssamarbejde i Jylland med henblik på at lave et junior scenarie i 2026 + evt. også i 2027. Det skal være drevet af fondsmidler heriblandt fra Fantastiske Fællesskaber (100.000) i januar. Tænker lidt i stil med mini Mythodea. Alder 10-18 år, over 18 år er tiltænkt NPC'er.

Projektansvarlige Steffen TRoA og Louise Ripens. Pt. ca. 10 foreninger involveret.

Steffen spørger om ThyRF er interesseret i at være engageret i projektet.

- vil gerne med ind over (direkte)
- vil gerne støtte op (indirekte)

BESLUTNING

Vi vil gerne støtte op omkring projektet - høre på FB om nogen har lyst til at deltage. Hvis der er så støtter vi direkte, ellers vil vi gerne støtte op indirekte.

4. SEKRETÆREN OG KASSEREREN

Fast punkt. Ansvarlig: Kassereren

Der gennemgås regnskab samt øvrige centrale orienteringspunkter fra kassereren.

ThyRF – Thy-Mors Rollespilsforening

www.thyrf.dk, bestyrelsen@thyrf.dk



STATUS ØKONOMI & MATERIEL

Opdateres på næste møde, da kasseren ikke kunne deltage.

5. PROJEKTOVERBLIK

Fast punkt. Ansvarlig angives under de enkelte projekter.

PROJEKT PORT TIL LAGER

Ansvarlig: Nicolaj og Jakob

Jakob regner med at være færdig inden for en uges tid. Mette/Ø sender et billede af pind og Rikke sender et billede af tingene.

SKYGGEDALEN - TING & PENGE

Ansvarlig: Rikke

Tingene er hentet fra Ø og er nu hos Rikke indtil lageret er klar.

Mettes far ønsker ikke at aftage pindet, men er kommet med en ny erhvervspris.

Så Nicolaj og en mere henter pind fra Ø og køre det på lageret.

Prisen ligger på:

- Lægter 138 stk á 2,4 = 8,66 kr. pr. meter (2.868)

- Terrassebrædder 88 stk á 3 meter = 10 kr. pr. meter (2640)

Forstår ikke helt, at priserne da det indkøbt kostede ca. 7.800 kr og pind er steget i pris efterfølgende, men det kan vi selvfølgelig være lige glade med.

Jeg anbefaler at vi ser alle tingene igennem når vi gennemgår/rydder op på lageret og derefter holder en auktion på de ting vi ikke kan/vil bruge.

Jeg anbefaler at der indkøbes ordentlige kasser, så ting ikke mugner på lageret, som jeg kan pakke tingene om i inden det sættes ned på lageret i februar.

JUNIOR AKTIVITET

Ansvarlig: Gitte & Jakob

Gitte har lavet et forslag på hvordan et år kunne se ud → ligger under arrangementer på drev. Vi skal tænke og se mere på, at det skal være sammenhængende på tværs af hele foreningen.

Martin har inviteret hjem til ham til rollespil og har fundet datoer, men skal bruge hjælp til at lægge disse datoer op.

Vi tænker at det kan være skrøbeligt at det holdes i private hjem fordi det ikke vil give meget til flere end den gruppe der er plads til der.

Det burde kunne løftes i flok, men pt. er det kun Martin, hvilket der tænkes at kunne være meget sårbart.

Det kunne være godt hvis forskellige grupper såsom bestyrelsen, hygge udvalget mv kunne byde ind på de forskellige aktiviteter.

Vi fastholder projektet og tænker over, om der er en god løsning ind på det.

Nicolaj vil kontakte Martin ift. at starte junior bordrollespil op sammen på Campus 10.

Nicolaj og Martin sættes som ansvarlige

ThyRF – Thy-Mors Rollespilsforening

www.thyrf.dk, bestyrelsen@thyrf.dk



SAMVÆRSPOLITIK

Ansvarlig: Gitte

Noter fra GF

- Der bliver debatteret i forhold til hvor man går hen med krænkelsen og hvem der bestemmer det er en krænkelse.
- Der bliver debatteret i små justeringer. Som bliver streget under i papiret.
- Teksten arbejder meget med, hvad der er sket, hvis man er blevet krænket. Arrangørerne føler sig ikke beskyttet af dokumentet. Dokumentet kan skræmme mange nye arrangører væk.
- Måske ikke mange, der forstår i den yngre generation, hvad betydningen af sjofel er.
- Alle er enige at dokumentet skal findes, og synes det er godt den er taget op med medlemmerne og evt skal tages op flere gange.
- Dokumentet skal ikke vedtages ved generalforsamlingen, men gennemgås.
- Der bliver opfordret til at lave et udvalg der kan sætte sig ned og kigge på denne politik.
- Dokumentet skulle gerne ende med at være der for alle.

Der skal ses nærmere på at vores arrangører ikke ser sig beskyttet af denne, men ser den mere som noget der spænder ben og kan risikere.

Samværspolitikken snakkes igennem og er tilrettet ud fra GF noterne.

BELØNNINGS TIL DE FRIVILLIGE KRÆFTER

Ansvarlig: Rikke

Der er et forslag fra tidligere om et belønningssystem, som ligger i mappen til gennemlæsning.

Der er stadig et ønske om en udvalgstur eller lignende - måske kan der fondsøges til dette gennem fantastiske fællesskaber eller ledelsesudvikling?

Link til billigt stort sommerhus:

[Sommerhus - 28 personer - Smedebakken - Ræhr/Hanstholm - 7730 - Hanstholm - 130-B70004 - Sommerhussøgning - Dansk-sommerhusferie.dk](#)

Belønningssystemet ser vi nærmere på næste til møde og folk har forinden læst ind i det og gjort sig tanker.

Gitte og Rikke ser på at lave en udvalgsweekend.

HJEMMESIDE OPDATERING

Ansvarlig: Rikke

For at komme i gang vil jeg gerne købe nogle portrætbilleder af piger i middelalder/vikinge outfit fra FGU Jammerbugt og bruge sammen med de portræt- og opsatte billeder vi allerede har, inden der løbende tages nye som sæsonen byder på.

Det godkendes at Rikke køber billederne til opstarts brug.

6. ROS OG GODE HISTORIER

Ansvarlig: Alle

Alle må bidrage med positive historier og ros for det gode arbejde de mange frivillige laver. Vi kommunikerer primært rosen gennem hjemmesiden, så det er synligt for alle.



Ros
Jakob for at lave ny port til lageret og Nicolaj for at få ham igang
Martin for at gå i gang med junior bordrollespil

7. STATUS FRA UDVALG

Ansvarlig: Udvalgsansvarlig

UDVALG - SoMe

Der er behov for at se på ting som Thyrf bestyrelses FB gruppe “om” beskrivelsen handler om opgaver der er lavet?

Der mangler visse tilladelser for at kunne tilgå, men forinden alt dette så er det vigtigt, at SoMe-udvalget og bestyrelsen forventningsafstemmer.

Udvalget vil gerne have lov til at oprette forskellige SoMe kontoer på forskellige platforme. Bede Troels om at lave en Thyrf SoMe mail som videresender til Mette. Mette bliver admin på FB og vi fjerner nogle af de Admin, der ikke er relevante mere.

Mette laver et opslag på FB om at udvalgene kan sende til hende, hvis de vil have ting lagt op.

Nicolaj er med i udvalget.

NOTER, BESLUTNINGER OG OPGAVER

Eventuelle noter og beslutninger der kommer ud fra snak omkring status.

8. GENERELLE INPUT FRA GF 2023

Ansvarlig:

BESKRIVELSE

- ❖ Intern kommunikation.
- ❖ Der mangler overskud i foreningen. Alle har travlt, og det tager man med ind i foreningen. Hvordan finder vi overskud.
- ❖ Alle skal sige til sig selv, hvad de kan give til foreningen.
- ❖ Mange tænker, at hvis jeg ikke får noget ud af det her, og nu vil jeg ikke hjælpe.
- ❖ Der er ingen der vil stå med opgaver, de ikke synes det er sjovt eller brænder for.
- ❖ Der vil altid være “lorte” opgaver, men der er nogen, der skal tage dem.
- ❖ Få der har mange opgaver, og hvis de ikke bliver hjulpet, vælter de.
- ❖ Der bliver lavet en “brænd” for Thyrf aften/weekend.
- ❖ Tonen i samtalerne, er ikke altid for god.
- ❖ Der skal være 20 gode ting til at overskygge 1 dårlig ting.

ThyRF – Thy-Mors Rollespilsforening

www.thyrf.dk, bestyrelsen@thyrf.dk



- ❖ Telefonerne trækker, så man følger mere med og stiller spørgsmål.
- ❖ Der er to sider af en sag. Man skal rense sit filter, hvis det er negativt og man ser negativt.
- ❖ Alt handler ikke om midler, i stedet for at bruge sine rollespils evner og fantasi.
- ❖ Der er problemer med kommunikationen over facebook. Der er mange der misser opslagene.
- ❖ Folk overfører penge uden at være oprettet som medlem.

ANBEFALING

At vi ser på, hvilke ting vi reelt i bestyrelsen kan gøre noget ved.

DISKUSSION

De fleste ting er ikke noget vi kan gøre noget ved selvom vi er enig omkring det. De ting der kan gøres noget ved ser vi ind i.

BESLUTNING

Der er oprettet en gruppe til at lave et weekend arrangement og den udvalgsansvarlige prikker til hyggeudvalget.

9. METAKOMMUNIKATION

Ansvarlig: Ordstyrer

BESKRIVELSE

Dette er et fast punkt på møderne som er en lejlighed for bestyrelsen at evaluere på hvordan mødet er gået ift. tone, lydhørhed, effektivitet mv. og skal bruges til at give alle deltagere et sikkert sted at komme med konstruktiv kritik til at forbedre både mødeform og indhold, men også som et evalueringsværktøj til præstation samt forventningsafstemninger.

Når man skal snakke præstation og forventninger så er det meget vigtigt at man har et rum hvorpå dette ikke opfattes negativt eller misforstås, derfor er en tovholder meget vigtigt for at sikre at tonen bliver holdt ordentlig, men også at indholdet bliver konstruktivt frem for negativ.

Det vil som udgangspunkt altid være det sidste punkt på dagsordenen.

DISKUSSION

Det er gået meget godt, vi snakker lidt ind over hinanden og skal lige finde stemningen igen.

Folk må gerne blive bedre til at forberede sig.

Vi vil se på at bruge skærmen til at vise dagsorden mv næste gang.

OPMÆRKSOMHEDS- OG ELLER FOKUSPUNKTER

At give plads til at folk snakker.

At forberede sig inden møderne.

At vi prøver at bruge skærm næste gang.